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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-20 
Rijeka,  11. prosinac 2023. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
8. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
8. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 11. prosinaca 2023. (ponedjeljak) s početkom u 16.30 
sati, u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivan Jurković, član VMO 
 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 7. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2.  Usvajanje Programa rada za 2024. godinu. 
3.  Usvajanje Financijskog plana za 2024. godinu.  
4.  Dogovor oko održavanja programa Doček Djeda Mraza 
5.  Razno  
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AD 1 
TD Rijeka plus dostavilo je podatak neiskorištenih  financijskih sredstava  prioriteta  MO 
Brajda -Dolac za 2022. godinu i to: 
Redni broj   3.1.2. Sanacija kolnika u Ulici Ive Marinkovića prema ulici Pomerio kod kućnog 
br. 12 u iznosu 1.388,11 € s PDV-om 
Redni broj  3.2. Sanacija kolnika u ulici Beli kamik kod kućnog broja 4 u iznosu 1.360,16 € s 
PDV-om 
UKUPNO:  2.748,27 € s PDV-om 
Prijedlog TD Rijeka plus je da se sredstva preusmjere za 2024. godinu i to: djelomičnu 
sanaciju kolnika u ulici Pomerio u iznosu od 2.748,27 € s PDV-om, u 2024 godini. 
Zaključak:  
Vijeće prihvaća prijedlog TD Rijeka plus.  
 
Zaprimljen je mail stanarke Ulice Slaviše Vajnera Čiče 24 s primjedbom da se na području 
unutar rampe u Ulici Dolac i Ulici Slaviše Vajnera Čiče nalazi 6 označenih parkirnih mjesta za 
osobe s invaliditetom. Zanima je da li ima potrebe za toliko mjesta i da li se može utvrditi 
kolika je stvarna potreba s obzirom na stanare. 
Zaključak: 
Uputiti će se upit nadležnim službama. 
 
Zaprimljen je mail s upitom iz kojeg je razloga devastirano stablo u Krešimirovoj ulici i što 
mjesni odbor namjerava učiniti po tom pitanju. 
Zaključak: 
Uputiti će se upit nadležnim službama a mjesni odbor će zatražiti da se po završetku radova 
posadi novo stablo. 
 
AD 2 
Predsjednica Vijeća obrazložila je nazočnim vijećnicima Programe rada i Financijski plan za 
2024. godinu. 
U 2024. godini održati će se programi: 

1. Dani mjesnog odbora 
2. Doček Djeda Mraza 
3. Zdravstvena akcija 

 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Programe rada za 2024. godinu. 
 
AD 3  
Predsjednica Vijeća obrazložila je nazočnim vijećnicima Financijski plan za 2024. godinu 
koji je napravljen u skladu sa usvojenim programskim aktivnostima za 2024. godinu. 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan 2024. godinu. 
 
AD 4 
Vijeće je raspravljalo o održavanju Programa Doček Djeda Mraza.  
U utorak, 12.12.2023. godine u 18 sati održati će se u lutkarskom kazalištu prigodna 
predstava za djecu a nakon predstave Djed Mraz će im uručiti poklone. U jutarnjim satima 
vijećnik Ivica Škrtić i tajnica MO odnijeti će poklone u lutkarsko kazalište a vijećnici Gordana 
Šopić, Ivica Škrtić i Ivan Jurković biti će prisutni za vrijeme održavanja programa. 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeno. 
 
AD 5 
Na upit vijećnice Gordane Šopić kada će se sanirati odvodnja oborinskih voda u centru 
Zagrad još nije zaprimljen odgovor. 
Zaključak: 
Uputiti će se požurnica Komunalnom sustavu. 
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Zamjenik predsjednice vijeća Rudolf Ljubičić u nekoliko je navrata molio da se lift kod Teatra 
Fenice/Zagrad stavi u funkciju ali na naše upite nismo zaprimili povratnu informaciju. 
Zaključak: 
Vijeće smatra da je takvo ignoriranje mail-ova vijeća u potpunoj suprotnosti s onim što su čuli 
na prezentaciji u Gradskoj vijećnici te moli pomoć voditeljice odsjeka za mjesnu samoupravu 
pri rješavanju ovog problema. 
 
Korisnicima prostora mjesne samouprave upućen je dopis voditeljice odsjeka za mjesnu 
samoupravu s molbom da obnove svoje zahtjeve u kojima će pojasniti iz kojeg razloga 
trebaju korištenje prostora mjesnih odbora bez naknade više od 4 sata mjesečno, te zašto 
smatraju da  su  njihove aktivnosti od neposrednog i osobitog interesa za promidžbu Grada 
Rijeke. Temeljem zahtjeva , zatražit  će se mišljenja vijeća mjesnih odbora kao i nadležnih 
odjela gradske uprave, te predložiti Gradonačelniku donošenje Zaključka. 
Zaključak: 
Temeljem traženog Vijeće je zaprimilo zahtjeve dosadašnjih korisnika prostora MO Brajda-
Dolac te se slaže da nastave koristiti prostore u navedenim terminima. 
 
Na inicijativu boćarskog kluba Brajda, Vijeće MO Brajda-Dolac odlučilo se pridružiti 
organizaciji humanitarnog božićnog programa u parku Eugena Čulinovića. U suradnji s 
Centrom za odgoj i obrazovanje, Art kvartom te osnovnom školom Brajda, u ponedjeljak 
18.12.2023. godine u 17 sati organizirati će se humanitarni program a za prikupljena sredstva 
kupiti će se sportski rekviziti i donirati  Centru za obrazovanje i odgoj. VMO Brajda-Dolac okiti 
će park lampicama doniranim od strane HEP-a, postaviti stolove na kojima će se kuhati 
kakao a predsjednica VMO Laura Anamaria Orlić potrudila se da kafići s područja mjesnog 
odbora doniraju mlijeko i kakao kao i da osigura slatke poklone za djecu koja će sudjelovati u 
priredbi.  
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


